
Oświadczenie złożone 

przez senatora Władysława Komarnickiego 

na 45. posiedzeniu Senatu 

w dniu 22 lipca 2017 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra zdrowia Konstantego Radziwiłła 

Szanowny Panie Ministrze! 

Zgodnie z zarządzeniem prezesa NFZ świadczeniodawcy podstawowej opieki zdrowotnej mają wypłacać 

pielęgniarkom POZ podwyżki w wysokości 19 gr od zapisanego pacjenta. Jak informuje Porozumienie Zie-

lonogórskie, łódzki NFZ odmawia wypłaty ww. podwyżki, jeśli nie dostarczy się oświadczenia o przekazaniu 

pieniędzy pielęgniarkom i położnym. Innymi słowy, pracodawca ma zaświadczać o przekazaniu środków, 

których nie otrzymał. 

W związku z powyższym zapytuję Pana Ministra o reakcję ministerstwa w ww. sprawie. 

Z wyrazami szacunku 

Władysław Komarnicki 


